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Město Kyjov 

Komise životního prostředí 

Zápis z jednání č. 1/2021 

 

Datum konání: 26. 1. 2021 

Místo konání: Městský úřad Kyjov, velká zasedací místnost  

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté: Mgr. Markéta Pírková – vedoucí odboru majetku 

 Ing. Vladimír Šimeček – ředitel TS Kyjov 

Ing. Lukáš Lattenberg – zahradní architekt 

 

Zapisovatel:  Ing. Tomáš Blažek 

 

Ověřovatel:  Ing. Pavel Berka 

Čas jednání:  15.30 – 17.45  

 

Program jednání: 

1. Obhlídka v městském parku  

2. Obhlídka parkoviště vnitroblok Kollárova - ul. Jungmannova 

3. Úprava prostoru před městskou knihovnou   

4. Adaptační opatření 

5. Kontrola úkolů 

6. Kácení dřevin 

7. Různé 

 

 

Průběh jednání: 

 

 

1. Obhlídka v městském parku 

 

Komise se seznámila s postupem prací prováděných v souvislosti s redukcí keřových skupin 

vyrůstajících podél středového chodníku. Práce jsou prováděny technickými službami dle 

návrhu, jenž byl definitivně odsouhlasen na jednání 7. 1. 2021. Žádost o povolení úplného 

odstranění vybraných keřových skupin byla odborem majetku podána na odbor životního 

prostředí MÚ Kyjov.  
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2. Obhlídka parkoviště vnitroblok Kollárova – ul. Jungmannova 

 

Na základě požadavku odboru rozvoje města byla provedena obhlídka uvedené lokality, kde 

se počítá s rozšířením parkovacích míst. ORM předložil k posouzení 4 variantní návrhy.  

Doporučení komise: 

- přerušit projekční přípravy za účelem jednání s novými vlastníky  sousedního RD  a 

pozemku, 

- v případě realizace upřednostnit variantu průjezdní s výjezdem do ul. Jungmannova, 

- některá parkovací místa vynechat – vznik ostrůvků pro výsadbu stromů. 

 

Toto doporučení KŽP bude předáno ORM. 

 

 

3. Úprava prostoru před městskou knihovnou  

 

Komise souhlasí s provedením úprav prostoru před městskou knihovnou podle návrhu Ing. 

arch. Černé s těmito požadavky: 

- budou zachovány 2 borovice černé vyrůstající před budovou knihovny, 

- bude zachován špendlík vyrůstající před budovou FÚ,    

- bude zachována stávající dřevěná socha před budovou knihovny. 

 

 

4. Adaptační opatření  

 

Mgr. Veverková vypracovala zadání (okruh oblastí) pro spolek Voda lidé krajina k předložení 

cenové nabídky za zpracování generelu – návrhu opatření pro boj se suchem. Odborem 

majetku byla žádost o zaslání cenové nabídky odeslána 20. 1. 2021. Do dne jednání komise 

spolek cenovou nabídku nepředložil. Ing. Blažek informoval o komunikaci s panem Ing. 

Halamíčkem, který upozornil na možnost získání dotace na vypracování koncepčních 

dokumentů k této problematice z dotačního programu Jihomoravského kraje. Žádost o souhlas 

s podáním dotace z tohoto dotačního programu bude předložena na jednání RM dne 1. 2. 

2021.     

 

 

5. Kontrola úkolů  

 

 Obnova polní cesty od vodojemu u silnice do Bukovan do „Sobůlského“ lesa 

 Vodičkova louka 

Ing. Berka informoval komisi, že v záležitosti případných směn pozemků jednal pan starosta 

s panem Ing. Rektoříkem.        

 

 Obnovení značení NS 

Mgr. Veverková sdělila, že v současnosti jedná s panem Plachým z odboru rozvoje města 

v záležitosti podání žádostí o dotace k provedení obnovení značení (program rozvoje 

venkova).  
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 Memorandum s Povodím Moravy 

Další jednání proběhne dle možností Povodí Moravy.  

 

 Polep přístřešků autobusových zastávek 

Úkol trvá. 

 

 Převod lokality Boršovské louky do režimu VKP 

Úkol trvá, podklady zajistí Mgr. Veverková a Mgr. Lungová. Termín: 31. 3. 2021 

 Exkurze do firmy LIKO-S 

Přesunuta na vhodnou dobu po zmírnění současné epidemické situace.    

 

 Problematika odchytu holubů 

Informace podal Ing. Šimeček. Za leden 2021 bylo zatím odchyceno cca 70 holubů. Ing. 

Berka uvedl, že RM schválila projekt k podpoře hnízdění poštolky obecné dle nabídky 

ornitologa p. Karla Šimečka. V rámci tohoto projektu budou instalovány 4 budky na 

vybraných budovách ve městě. Odbor majetku již s panem Šimečkem jednal a budky 

objednal. Další kroky budou provedeny po nemoci p. Šimečka.     

 

 

6. Kácení dřevin 

 

Komise byla informována o podnětech ke kácení následujících dřevin:  

 hřbitov Kyjov – borovice černá  

 Mezi Mlaty – 1 ořešák, 2 břízy 

 

Komise nemá námitek proti kácení borovice, v druhém případě provést pouze ořez 

problematických větví ořešáku.  

 

 

7. Různé 

 

Mgr. Lungová 

 pozemky za bytovými domy na Sídlišti za Stadionem, kde byl realizován nový plynovod a 

kde byly původně zahrádky, 

 problematika parku u kaple Sv. Josefa – odborem rozvoje města byla komisi předložena 

studie „Rehabilitace historického jádra a přilehlého okolí města Kyjov“, jenž byla 

zpracována studentkou VUT Brno, fakulty stavební v rámci diplomového projektu v roce 

2018.  Ing. Berka informoval komisi o záměru vlastníka kaple o vybudování vyhlídky ve 

věži kaple. V této souvislosti bylo doporučeno zpracovat krajinářským architektem 

celkovou koncepci a projekt úpravy předmětné lokality. S realizací vyčkat na vhodný 

dotační titul. Ing. Berka navrhl vznik pracovní skupiny za účasti: Ing. Lattenberg, 

zástupce ORM, zástupci KŽP, zástupce vlastníka kaple, 

 navrhla vznik záhonu velkokvětých odrůd chryzantém (edukační účely), byly diskutovány 

různé pozemky k realizaci záhonu - parčík před poliklinikou, prostor před knihovnou. 
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Umístění záhonu v prostoru před knihovnou bude konzultován Mgr. Lungovou s Ing. 

arch. Černou. 

Ing. Berka 

 dotazoval se ředitele TS Kyjov na výběrové řízení na vedoucího sekce zeleň, Ing. Šimeček 

sdělil, že VŘ proběhne v únoru. 

 

Mgr. Veverková 

 dotaz na možnost vzniku 2 až 3 parkovacích míst u vjezdu na Boršovské louky, Ing. Berka 

projedná s p. Pekárkem,  

 informovala komisi, že Povodí Moravy instalovalo na mostek (jez) přes Kyjovku 

v lokalitě u basebalového hřiště informační tabulku „Zákaz vstupu“. Ing. Blažek prověří 

na Povodí Moravy možnost změny uvedené tabulky na tabulku „Vstup na vlastní 

nebezpečí“,  

 poukázala na nutnost realizací projektů v enviromentální oblasti a navrhla, aby se město 

Kyjov stalo členem Evropského spolku půdy. Myšlenkou spolku je aktivní zapojení do 

smysluplného využívání půdy, realizace různých projektů, a to např. protipovodňových, 

v oblasti odpadového hospodářství či údržba krajiny. Účast ve spolku umožňuje účastnit 

se mezinárodních konferencí a získávat nové zkušenosti a informace a vyměňovat 

zkušenosti se stávajícími členy. 

 

Ing. Blažek 

 informoval komisi o jednání se zástupci Povodí Moravy ve věci topolů u Kyjovky 

v prostoru parteru kyjovského gymnázia. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova:   

 

 

Úkoly pro členy komise:  --------- 

 

 

Termín dalšího jednání:  2. 3. 2021, 16:00 hod. (v případě pochůzky v 15:00 hod.) 

      

 

 

Zapsal: Ing. Tomáš Blažek 

Ověřil: Ing. Pavel Berka 

 

 

 

 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

 


